
Občinski kviz mladi in kmetijstvo
Občinska konferenca ZSMS Ljubljana Vič-

Rudnik in Mercator kmetijska zadruga Ljubljana
razpisujeta občinsko kviz tekmovanje »Mladi in
kmetijstvo«.

Na tekmovanje se lahko prijavi ekipa (trije
člani) iz vsake OO ZSMS občine Ljubljana Vič-

Rudnik. Prijave pošljite najkasneje do 15. marca
1989 na OK ZSMS Ljubljana Vič-Rudnik MDB
14, Ljubljana.

Dodatne informacije dobite na OK ZSMS, tel.
210-311 int. 59, 53, 52.

Z vstopom v drugo polovico šolskega leta, veči-
na učencev 8. razredov osnovnih šol še zadnjič
tehta svoje odločitve o poklicih, za katere se bodo
odločili po končani osemletki. Za učence OŠ Tr-
novo je prišla pri tem kot naročena predstavitev
videokaset o poklicih in tekmovanjih kovinarjev.
in nekaterih delovnih organizacij pri nas, kjer se ti
poklici uveljavljajo, ki jo je pripravil Občinski
svet Zveze sindikatov.

V kratkem, zgolj na šolsko uro skrčenem prika-
zu, sta direktor razvoja in investicij v Tovilu (kjer
pripravljajo tekmovanja kovinarjev) Niko Vojno-
vič in predstavnik šolskih delavnic tehničnih sred-
njih šol Franc Hrovatin, predstavila učencem zna-
čilnosti nekaterih kovinarskih poklicev, ki so zelo
iskani tudi v naši občini.

»Naš namen je, da v naši občini, kjer je dovolj
kovinsko-predelovalne industrije animiramo mla-
de, da se odločajo za te poklice,« je povedal
v razgovoru za Našo komuno Niko Vojnovič.
»Prva kaseta, ki prikazuje tekmovanje kovinar-
jev, kaže kako si še zaposleni prizadevajo, da se
pomerjajo med seboj in uveljavljajo svoje šolsko
ter v praksi doseženo znanje in se s tem afirmirajo

v krogu kovinarjev. Istočasno kaseta predstavlja
tudi viške kovinarske delovne organizacije, kjer bi
mladi, ki jih želimo animirati, lahko našli delo.
Želeli bi, da bi bili prisotni tudi starši, ki bi lahko
zastavljali konkretna vprašanja glede štipendij,
osebnih dohodkov, pogojev družbenega standar-
da v delovnih organizacijah in še česa«

Po končani predstavitvi kaset, ki ju zavoljo
časovne omejitve niso mogli prikazati v celoti, so
tudi sami učenci lahko zastavljali vprašanja.
O svojih vtisih pa so nam povedali naslednje:

Tadej Jakopič, 8. r: »Ta predstavitev se mi zdi kar
v redu. Prav je, da nam o tej stvari ne govorijo samo
učitelji, ampak tudi kasete. Mislim, da bi si morale to
ogledati vse šole, da bi se lahko učenci laže odločali. Če
povprašaš pedagoškega svetovalca, ti vse skupaj jazloži
samo okvirno in preveč suhoparno. kaseta pa ti nepo-
sredno predstavi vso stvar. Skratka, pomaga pri usmeri-
tvi. Sam za zdaj še ne vem. za kaj se bom odločil, vendar
pa to najbrž ne bo kovinarski poklic«

Barbara Bergelj, 8. r.: »Prav je, da nam malo pokažejo
te stvari. Lahko pa bi nam prikazali še kaj drugega
Osebno me to ne zanima preveč, ker mislim postati
odvetnica. Ni pa nič narobe, če se to malo pogleda.«
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